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Nr OR-BR.0002.30.2021 

PROTOKOL Nr XXx/2021 

z trzydziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 

w dniu 28 pazdziernika 2021 r. w godzinach 15,00 - 16,50 

w sali posiedzen w Urz4(dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj4(te na sesji: 

I. N r 277IXXX/2021 w sprawie rozpatrzenia petycj i Fundacji Nowe Spektrum. 

2. Nr 2781XXX12021 w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek podatku 

od nieruchomosci. 

, 
Nr 2791XXx/2021 J. w sprawie przedluzenia umowy dzierzawy na kolejne 3 lata - dz.nr 1932 

w Kozieglowach. 

4. Nr 280/XXx/2021 w sprawie przedluzenia umowy dzierzawy na ko lej ne 3 lata - dz.nr 1933 

w Kozieglowach. 

5. Nr 281IXXXl2021 w sprawie przyjycia zl1lian do regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania sc iek6w na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

6. Nr 282/XXx/2021 w sprawie nabycia nieruchomosci w Kozieglowach - Rosochaczu 

( dzialka nr 2329 pod dl'ogy gminn'l). 

Podj yte uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowatl stanowi'l zal'lczniki 

od nr I do nr 6 do protokolu. 

Obrady sesji i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad . 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protoko lant: Urszu la Dyja. 

Sklad Rady GiM Kozieglowy: 15 Radnych. 

Radnych obecnych na Sesji: 13. 

Radni nieobecni: 
Pan Czeslaw Chwist 

Pan Tomasz Lebiocki. 
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Spoza Rady w Sesji uczestniczy li: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SIc;czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Radca Prawny Urzc;du GiM Pani Aneta Sosnowka 
kierownicy jednostek organizacyjnych oraz pracownicy Urz<;du Gminy i Miasta Kozieglowy: 

Pan Zbigniew Polak, Pani Agnieszka Klys, Pani Katarzyna Zychowicz, Pan Edward 
Kaczmarzyk, Pani Marlena Szwed - Kolodziejczyk, Pani Aleksandra Milej ska. 

Porzqdek obrad Sesji podany w zawiadomieniu 0 Sesji: 

1. 
2. 
0 
J. 

4. 
5. 
6. 

7. 

8. 

9. 

Otwarcie sesj i i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
Przedstawienie porz~dku obrad. 
Przyjc;c ie protokolu z poprzedniej sesji. 
Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 
Podjc;cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji owe Spektrum. 
Podjc;cie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek podatku od 
nieruchomosci. 
Podjc;cie uchwaly w sprawie przedluzenia umowy dzierzawy na kolejne 3 lata - dz.nr 1932 
w Kozieglowach. 
Podjc;cie uchwaly w sprawie przedluzenia umowy dzier:i:awy na kolejne 3 lata - dz.nr 1933 
w Kozieglowach. 
Podjc;cie uchwaly w sprawie przyjc;cia zmian do regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania sciekow na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

10.lnformacja 0 stanie realizowanych zadan oswiatowych w Gminie i Miescie Kozieglowy 
za rok szkolny 2020/2021. 

II. Przedstawienie informacji w sprawie oswiadczen maj~tkowych (zgodnie z art. 24 h ustawy 
o samorz~dzie gminnym). 

12. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mic;dzysesyjnym. 
13. Informacja Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych w okresie 

mic;dzysesyjnym. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. ZakOl1czenie ohrad 30 Sesji . 

Porz~dek obrad stanowi zal~cznik nr 7 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala 
otwarcia sesji. powitala przybylych na sesjc; radnych, Pana Burmistrza, dyrektorow jednostek 
organizacyjnych Gminy i Miasta , pracownikow Urzc;du Gminy i Miasta Kozieglowy oraz 
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Sohysow i mieszkmlcow, ktorzy ze wzgl~du na pandemi~ ZapewnlOny nlaH udzial zdalny 
w sesji w Osrodku Promocji Kultury w Kozieglowach. 

Poinformowala. ze zgodnie z listl/ obecnosci w sesji uczestniczy 13 radnych. 

Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 

Lista obecnosci radnych i soltysow stanowi'l zal'lczniki nr 8, 9 do protokolu. 

Ad. pkt 2 

Pani Przewodnicz'lca Rady zaproponowala rozszerzenie porzl/dku obrad biezl/cej sesJI 

o podj~cie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci w Kozieglowach - Rosochaczu. dzialka 

nr 2329 pod drog~ gminn'l: 

Zaproponowala rozpatrzenie projektu uchwaly jako punkt 10 porzl/dku obrad i przesuni~cie 
pozostalych. 

Pani Przewodnicz'lca Rady Zapytala czy radni b~d'l zglaszac wnioski 

porz'ldku obrad sesji. 

. . 
w sprawle zmlan 

Wnioskow nie zglaszano. Porzl/dek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami zostal przyj~ty 

13 glosami "za" Gednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stano wi zal'lcznik nr 10 do protokolu. 

Uchwalony porz!!dek obrad Sesji: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz'ldku obrad. 

3. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 

4. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 

5. Podj~cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji Nowe Spektrum. 

6. Podj~cie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek podatku 

od nieruchomosci. 

7. Podj~cie uchwaly w sprawie przedluzellia umowy dzierzawy na kolejne 3 lata - dz.nr 1932 

w Kozieglowach. 

8. Podj~cie uchwaly w sprawie przedluzenia umowy dzierzawy na kolejne 3 lata - dz.nr 1933 

w Kozieglowach. 

9. Podj~cie uchwaly w sprawie przyj~cia zmian do regulamillu dostarczania wody 

i odprowadzania sciekow na terenie GmillY i Miasta Kozieglowy. 

1 O. Podj~cie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci w Kozieglowach - Rosochaczu ( dzialka 

nr 2329 pod drog~ gminn'l)' 
11. Informacja 0 stanie realizowanych zadan oswiatowych w Gminie i MieScie Kozieglowy 

za rok szkolny 2020/2021. 

12. Przedstawienie infonnacji w sprawie oswiadczen maj'ltkowych (zgodnie z art. 24 h ustawy 

o samorz'ldzie gminnym). 

13. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialaillosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
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14. Informacja Przewodnicz'lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych w okresie 

m iydzysesyj nym. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakonczenie obrad 30 Sesji. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala. ze protok61 

z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wgl'ldu w Biurze Rady . kazdy 

mial mozliwosc zapoznania siy z nimi. Zapytala czy Radni byd'l zglaszali wnioski lub uwagi 

do protokolu. Uwag nie zglaszano. 

Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla siy w dniu 30 wrzesnia 2021 roku zostal przyjyty 

13 glosami "za·· (jednoglosnie). 

( Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal'lcznik nr 11 do protokolu. 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjy Uchwal 

i Wniosk6w w skladzie: 

I. Pan Andrzej Okularczyk 

2. Pani Marcin Bydkowski 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal'lcznik nr 12 do protokolu. 

Ad. pktS 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji 

Fundacji owe Spektrum (zal'lcznik nr 13 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 277/XXXI2021 w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji Nowe Spektrum zostala 

przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 6 

Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci 

rocznych stawek podatku od nieruchomosci (zal'lcznik nr 14 do protokolu). 

Pani Przewodnicz'lca Rady poinformowala, ze podatki podwyzszamy minimalnie, w granicach 

5% i jest to najnizsza stawka wsr6d okolicznych gmin. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 278/XXXl2021 w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek podatku 

od nieruchomosci zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie) . 
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Ad. pkt 7 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie przedluzenia umowy 

dzierzawy na kolejne 3 lata - dz.nr 1932 w Kozieglowach ( zalilcznik nr 15 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 279/XXx/2021 w sprawie przedluzenia umowy dzierzawy na kolejne 3 lata - dz.nr 

1932 w Kozieglowach zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie przedluzenia umowy 

dzierzawy na kolejne 3 lata - dZ.nr 1933 w Kozieglowach ( zalilcznik nr 16 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 280/Xxx/2021 w sprawie przedluzenia umowy dzierzawy na kolejne 3 lata -

dz.nr 1933 w Kozieglowach zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt9 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyjycia zmian 

do regulaminu dostarczania wody i odprowadzania sciek6w na terenie Gminy i Miasta 

Kozieglowy ( zalilcznik nr 17 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 281/XXx/2021 w sprawie przyjycia zmIan do regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania sciek6w na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyjyta 13 glosami 

"za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci 

w Kozieglowach - Rosochaczu, dzialka nr 2329 pod drogy gminnil (zalilcznik nr 18 
do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 282/XXX/2021 w sprawie nabycia nieruchomosci w Kozieglowach - Rosochaczu. 

dzialka nr 2329 pod drogy gminnil zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt II 

Dyrektor ZEAS Pani Katarzyna Zychowicz poinformowala, ze informacja 0 stanie 

realizowanych zadan oswiatowych w Gminie i MieScie Kozieglowy za rok szkolny 

2020/20210mawiana byla szczeg61owo na wsp61nym posiedzeniu Komisj i w dniu 

26 pazdziemika br. Informacja ta zostala uzupelniona 0 srednie osiilgane przez uczni6w 
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najmniejszych szk61 podstawowych oraz 0 CZI!SC finansowlj ( informacje stanowiq zalqcznik 

nr 19 do protokolu). 

Pani Przewodniczljca Rady podkreslila. ze na dziel\ dzisiejszy dokladamy do oswiaty ponad 8 

min zl. a prawie 10 min zl. na kolejny rok. 

W dyskusji nad informacjlj zabierali glos: 

- Pani Monika Skrobarczyk zapytala 0 wydatki ZWlqZane z refundacj<) za wychowanie 

przedszkolne dla innych gmin; 

- Pani Katarzyna Zychowicz wyjasnila, ze wydatki dotycz<) dzieci, kt6re uczl!szczaj<) 

do przedszkoli w innych gminach , w ubieglym roku bylo to 17 dzieci i byla to kwota ponad 

88.000 zl. W naszej gminie r6wniez S<) dzieci z innych gmin, np. w Siedlcu Duzym; 

- Pani Przewodnicz<)ca zapytala czy musilllY na to wyrazac zgodl!; 

- Pani Katarzyna Zychowicz wyjasnila, ze jest to prawo rodzica . R6wniez jeSli rodzic z innej 

gminy chce poslac dziecko do przedszkola w naszej Gminie, dziecko mozna przyj<)c 

do przedszkola jeSli zostan<) wolne miejsca po przyjl!ciu dzieci Illieszkaj<)cych na terenie gminy; 

- Pan Michal Kubalski podkrdlil , ze temat oswiaty wielokrotnie podejmowany by l na forum 

Rady , wylewanych jest wiele Zali na ten temat, jednak nalezy miec swiadomosc ze poza 

budzetelll i poza polityk<) to nie jest koszt, to jest inwestycja w dzieci i w przyszlosc tej Gminy. 

Bylo wiele dyskusji , wiele propozycji , wil!C nalezy przedstawi6 oficjalny \vniosek 

do Burmistrza 0 przedstawienie Radzie propozycj i co mozemy zrobic, bo wiele razy m6wiono 

ze pewnych rzeczy sil! nie da, pewne rzeczy s<) poza nami. Niech to oficjalnie wybrzmi tutaj 

co mozemy zrobic , zebysmy sil! wsp61nie zastanowili. Nie chodzi 0 radykalne rzeczy. Pewne 

zmiany. maj<)c na uwadze dobro dzieci musZlj sil! wydarzyc. Bior<)c pod uwagl! budzet gminy. 

jakim dysponujemy, to ze s<) to zadania dlugofalowe cos musimy zrobic w tym przypadku. 

PodejdZmy do tego z rozs<)dkiem i prosba do Pana Burmistrza - wyartykuluje to na pismie, jesli 

bl!dzie taka potrzeba - 0 przygotowanie jakichs wniosk6w co mozemy zrobic w oswiacie, w jaki 

spos6b zreformowac . by poprawic sytuacjl! nie tylko budzetu, ale tei: systemu edukacyjnego 

plac6wek w naszej Gminie. 

Innych uwag nie zglaszano. 

Ad. pkt 12 

Przewodnicz<)ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk odczytala 

informacje dotycz<)ce oswiadczen maj<)tkowych: 

I) inforlllacja Wojewody SI<)skiego dotycz<)ca oswiadczen Illaj<)tkowych zlozonych przez 

Przewodnicz<)ca Rady i Burmistrza za 2020 rok ( zal<)cznik nr 20 do protokolu): 
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2) informacja Przewodnicz'lcej Rady dotycz'lca oswiadczen majqtkowych zlozonych 

przez radnych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy za 2020 rok (za1'lcznik nr 21 do 
protokolu). 

Burmistrz Pan Jacek Slyczka przedstawil informacjy dotyczqcq oswiadczen maj'ltkowych 

zlozonych przez Zastypcy Burmistrza, Sekretarza GiM, Skarbnika GiM , kierownikow 
gminnych jednostek organizacyjnych oraz osob wydaj<jcych decyzje administracyjne 

w imieniu Burmistrza ( za1'lcznik nr 22 do protokolu). 

Ad. pkt 13 

Pan Burmistrz przedstawil informacjy 0 dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym: 

- Gmina i Miasto Kozieglowy rna zamiar przystqpic do projektu Cyfro wej Gminy 

koordynatorem z ramienia Gminy zobowi'lzala siy zostac Pani Katarzyna Zychowicz -

Dyrektor ZEAOS . Gmina i jednostki podlegle mogq uzyskac 409.000 zl na poprawy 

struktury cyfrowej przyszlosci, jest to program rZ'ldowy w 100% refundowany. Jest 

pewien podzial srodkow na : obslugy i zarz'ldzanie projektem , ale i na zakup 

niezbydnych nosnikow w celu informatyzacji Gminy i jednostek podleglych. Tych 

potrzeb jest wiele, ale wspolnie ustalono priorytety i mysli ze w tym kierunku naleZy 

zmierzac; 

- zakotlczyly siy wszystkie posiedzenia zarz')dow OSP, odbylo siy walne posiedzenie 

jednostki gminnej , zostal wybrany nowy Zarzqd. W dniu 2.10.br. w Domu Kultury 

w larkach odbyla siy fonnacja powiatowa, zostaly wybrane nowe wladze samorz'ldu 

powiatowego . W Prezydium Zarzqdu mamy dwoch przedstawicieli z Gminy i Miasta 

Kozieglowy: Pan Starosta i Burmistrz GiM Kozieglowy, jako Wiceprezesi ; 

- w dniu 2.1 O.br. w Osrodku Promocji KlIltury w Kozieglowach odbyla siy premiera plyty 

Mlodziezowej Orkiestry Dytej z Pinczyc. Taka plyta trafila do mieszkancow Gminy 

i Miasta Kozieglowy jako efekt kilkumiesiycznych dzialan w zakresie podnoszenia 

swoich mozliwosci mllzycznych przez Mlodziezow'l Orkiestry Dyq; 

- odbywa siy Rada Budowy naszych projektow, a miydzy innymi fotowoltaiki. Gmina 
i Miasto Kozieglowy w miesiqcu lutym br. podpisala umowy i wybrala wykonawcy 
na dostawy i montaz ponad 480 instalacji fotowoltaicznych. Na chwily obecn'l dokonano 

audytow u wszystkich beneficjentow z listy podstawowej . Zostala wytypowana lista 60 
beneficjentow z listy rezerwowej do audytll. Z lI wagi na pewne trudnosc i, a miydzy 

innymi spowodowane pandemi'l, dopiero w miesi'lcu wrzesniu br. cale komplety 

urz'ldzen trafily do Gminy i Miasta Kozieglowy i zostaly zdeponowane w magazynach, 

ktore Wykonawca wynaj'll. Mamy zapewnienie od Wykonawcy, ze na terenie Gminy 

i Miasta Kozieglowy bydzie 13 ekip od najblizszego wtorkll. Umowa jest do konca maja 

przyszlego roku , ale Wykonawca zapewnia, ze liczba ekip, ktora przyj edzie jest 

wystarczaj'lca, by w roku biezqcym zamontowac urzqdzenia i niezwlocznie zglosic 

do Zakladu Energetycznego. S'l obawy zwiqzane ze zmianq lIstawy 0 energetyce 

w zakresie odnawialnych :lrodel energii i ewentualnie wzajemnych rozliczetl miydzy 

podmiotem, ktory taki/ energiy wytwarza, a Zakladem Energetycznym, ktory tak,) energiy 
b<;dzie kumulowal lub ewentllalnie z powrotem przekazywal wytworcy. Na dzien 
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dzisiejszy me ma jeszcze ostatecznego terminu weJscla tego systemu rozliczen . 

Ma nadziejy, ze wykonawca niezwlocznie po zamontowaniu tych urz'ldzen zglosi akces 

do odbioru instalacji. Na dzieli dzisiejszy okolo 50-60 beneficjentow z listy podstawowej. 

pomimo wykonywanych telefonow i ponagleli, nie podpisalo umow z Gmin'l i Miastem 

Kozieglowy. Zdecydowano siy wiyc na wysl!)pienie do tych beneficjentow i ostateczne 

poinformowanie na pismie , ze w przypadku nie podpisania umowy beneficjent zostanie 

skreslony z listy podstawowej ; 

w Urzydzie GiM Kozieglowy odbylo siy spotkanie w sprawie gospodarki odpadami 

komunalnymi realizowanej przez sortownie i wysypisko smieci w Sobuczynie. Jestesmy 

w pewnych rozwazaniach. jezeli chodzi Subregion Polnocny i Zwi'lzek Gmin 

Powiatow Subregionu Polnocnego, aby ewentualnie w przyszlosci weJse 

w porozumienia i moe wykorzystae srodki zewnytrzne na budowC; profesjonalnych 

sortowni smieci. Mamy nadziejy, ze analiza finansowa pozwoli na ewentualnie 

bezpieezniejsze i stabilniejsze korzystanie z uslug w zakresie przetwarzania odpadow. 

Po naszej stronie zostalby ewentualnie dowoz do tego rodzaju instalacji. Jednak 

nie wszystkie samorz'ldy chc'l wchodzic w kolejne porozumienie miydzygminne, gdzie 

nie wiemy jaki bc;dzie w przyszlosci proces legislacyjny zwi'lzany z zagadnieniami 

w zakresie odpadow. Na dzien dzisiejszy , jako Gmina. mamy stabiln'l sytuacjy , mamy 

podpisan,! umowc; na 3 lata , ta operacja nam siy bilansuje i ma nadziejy, ze tak bydzie 

do kOlica realizacji umov.'Y; 

kolejna Rada Budowy to kanali zacja Oczko, gdzie wykonawca, inspektor nadzoru 

i projektant stwierdzili w czc;sci realizowanego przedsic;wziycia konflikt miydzy 

przebiegiem kilku sieci liniowych wzdluz realizowanej inwestycj i kanali zacj i sanitarnej. 

Ma nadziejc;, ze przyjyte tymczasowe rozwi,!zania, ale i rowniez koniecznosc 

przebudowy na odcinku kilkuset metrow sieci wodociqgowej pozwoli na bezpieczne 

polozenie tego odcinka sieci kanalizacji sanitarnej. Ma nadziejc;, ze ta inwestycja 

zostanie zakonczona i rozliczona, a w nastc;pnym roku, co jest planowane, zostanie 

polozona nakladka asfaltowa; 

zglosilo s iC; Stowarzyszenie Turystyki , ktore chce wykorzystae nasz teren sportowo

turystyczny w miejscowosci Gniazdow. Nie mamy nic przeciwko temu, aby rowniez 

podmioty zewnytrzne wykorzystywaly ten teren do promowania turystyki ; 

trwaj'l prace nad projektem budzetu GiM Kozieglowy na rok przyszly. Pierwotne 

projekty skladane przez Urz'!d GiM , jednostki podlegle oraz szkoly musialy bye 

z koniecznosci poddane korekcie i weryfikacji. Be;dzie siy jeszcze odnosil w zakresie 

pytania Radnego Pana Kubalskiego , a mie;dzy innymi w zakresie budzetu oswiaty. 

Ma nadzieje; ,ze po dzisiejszych korektach i niezbe;dnych przesunic;ciach uda nam sUr 

zlozye budzet, ktory zabezpieczy wszystkie srodki na zadania, ktore S'l we 

wspolfinansowaniu lub przyjc;te do realizacji ; 

goscilismy w solectwach Lgota Gorna i Lgota Mokrzesz delegacje; przedstawicieli 

samorz'!dow z Mazowsza, ktora w ramach wspolpracy wojewodztwa slqskiego 

i mazowieckiego, poznawala dobre praktyki realizowane przez Gmine; i Miasto 

Kozieglowy oraz stowarzyszenia lokalne dzialaj'lce na terenie Gminy i Miasta 

Kozieglowy. Podzie;kowal za przygotowania z tym zwiqzane i zyczyl aby takich dobrych 

praktyk bylo jak najwiycej ; 
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- eheemy by Gmina i Miasto Kozieglowy byla Gmin<) przyjazn<) pod wzgl"dem mi"dzy 

innymi infrastruktury mieszkaniowej abysmy mogli tworzyc przestrzenie 

do budownietwa mieszkaniowego, ale ez"sto probJemem jest dost"pnosc do drogi 

publieznej. Mieszkancy otrzymuj<) decyzj" 0 warunkach zabudowy, a za chwil" maj<) zaJ, 

bo droga nie spelnia warunkow drogi pubJieznej. Samorz<jdowe KoJegium Odwolaweze 

uehyla nasze deeyzje w sprawie odmowy , a cz"sto wi<)ze si" to z przel11ieszezeniel11 drog 
w tzw prawidlowe geodezyjne koryto drogi. Mieszkal1cy, jako s<)siedzi bardzo skutecznie 

utrudniaj<j tYI11 buduj<)cYI11 si", grodz'lC do granicy dzialki swoje posesje. Mal11Y nadziej", 

ze drog<j negoejacji , wykupu czy przej"cia przynajl11niej w tyeh newraJgicznych 

punktach, jestesl11Y w stanie finansowo lub bezkosztowo , ale jednak ingerowac 
i realizowac; 

- z miejscowosci Winowno - Mlynek byla delegacja w sprawie rozbudowy sieci 
wodoci<)gowej wzdluz ul. Szkolnej i sprawa juz nabiera tel11pa; 

- organizacje i stowarzyszenia pozarz<jdowe po okresie pandel11ii rozpoez"ly aktywne 

dzialanie. Odbyly si" spotkania Stowarzyszenia Emery tow i Rencistow, ktore skupia 

okolo 350 osob z terenu GiM Kozieglowy oraz spoza. Stowarzyszenie pozyskalo srodki 
na zorganizowanie oJil11piady sportowej ; 

- w Palaeu Biskupow w Kozieglowaeh odbyl siy jubiJeusz 50-lecia pozycia malzenskiego. 

goszezono 18 par z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy, obchodz'lcyeh jubileusz; 

- w Wojslawicach dzialaj'l Warsztaty Terapii Zaj"ciowej i tern at jest ustabilizowany. 

B"d'lc w Morawicy zapoznawano si" z dzialaJnosci'l srodowiskowego domu pomocy 

spoleeznej prowadzonYI11 przez miasto. Wraz z Pani'l Dyrektor GMOPS maj<j pewne 

przel11ysJenia w tYI11 temacie i ma nadziej", ze Komisja Rozwoju Spolecznego rozwazy 

tak'l 1110zliwosc , gdyz w Markowicach mamy budynek po bylej szkole . Taki temat 

b"dzie rozwazony , pod warunkiem, ze liczba beneficjentow b"dzie powyzej 30 osob, 

a bylaby to szansa na zagospodarowanie budynku. Jestesmy w stanie bezpiecznie 

rozpOCZ'lC takie zadanie, a nie byloby to zadanie konkurencyjne dJa WTZ, poniewaz 

finansowanie jest z rMnych zrode!. Przeprowadzimy rozeznanie czy bylaby odpowiednia 
liczba beneficjentow; 

- w zakresie oswietlenia uJicznego - wnioski, ktore wplywaj'l, jesJi s'l to wnioski 
o dobudowy opraw przy istniej'lcYI11 pi'ltym kabJu, na biez'lcO S<) reaJizowane; 

- zakonczono projekt i budowy ul. Szkolnej Gniazdowie, ktory uzyskal dofinansowanie 

w ral11ach RZ'ldowego Progral11u Drog Samorz<)dowych. Projekt zrealizowano w 100% 

oraz wykonano cZysc prac dodatkowych, ale niezb"dnych, by droga l11iala wlasciwy 
wygl'ld i paral11etry; 

- w zwi'lzku z tym, ze miesi<)c pazdziernik do l11iesi'lc edukacji narodowej, mial 

przyjemnosc wn;czyc nagrody Burmistrza dJa nauczycieli osi'lgaj'lcych ponad przeciytne 

wyniki w ksztalceniu i edukacji ze swoimi podopiecznYl11i; 

- w Krajowej Izbie Odwolawczej odbyla si" rozprawa dotycz<)ca rozstrzygniycia przetargu 

na budowy pomp ciepla na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. Z jednej strony 

z radosciq przyjmujel11Y rozstrzygniycie, zostal wybrany wykonawca do realizacji tego 

zadania. Niemniej jednak kwota tego zadania, ktora zostala przedstawiona w przetargu 

i kwota dofinansowania nie jest w stanie pokryc wszystkich kosztow beneficjentow 

ostatecznych w podziaJe 85 na 15. Na dzien dzisiejszy brakuje okolo 15% srodk6w 
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zewn~trznych, by ewentualnie ten rodzaj dofinansowania utrzymac . Zwr6cilismy si~ 

wi~c do Urz~du Marszalkowskiego 0 przeniesienie srodk6w finansowych z oszcz~dnosci 

projektu fotowoltaicznego , mamy wst~pn') akceptacj<r i mamy nadziej~. ze Urz')d 

Marszalkowski wyrazi zgody na przesuni<;cie kwoty okolo 1,3 min zlna dofinansowanie 

pomp ciepla. Nie s') to urz,)dzenia tanie, bo dofinansowanie wynosi od kilkunastu 

do kilkudziesiyciu tysi<;cy zl. Natomiast 0 ostatecznej kwocie b<;dziemy rozmawiac 

z Urz;;:dem Marszalkowskim po wzajemnej akceptacji. Wygrala firma. kt6ra gwarantuje 

nalezyte wykonanie tego zadania; 

Przedsi<;biorstwo Eksploatacji Ropoci')g6w Naftowych reali zuje na terenie Gminy 

i Miasta Kozieglowy budow<; odcinka przesylowego paliw plynnych Boron6w -

Trzebinia. Gdyby byly jakiekolwiek uwagi w tym zakresie, zwlaszcza dotycz')ce 

wykorzystania teren6w dr6g dojazdowych czy dr6g wewn<;trznych pros il 0 ich 

zglaszanie . Na stronie intemetowej Urz<;du GiM jest zakladka dotycz')ca budowy, 

prowadzonej przez PERN , w kt6rej podane s') wszystkie dane; 

- w zakresie urz')dzetl tzw przesy lowych Pan Burmistrz poinformowal, ze staramy siy nie 

tylko 0 zgody na prawo do dysponowania gruntem na cele budowlane . ale r6wniez 

i pM niej sluzebnosc naszych urz')dzeit zlokali zowanych na dzialkach prywatnych . 

W wi<;kszosci mieszkaitcy ustanawiaj,) sluzebnosc na rzecz realizacji tego zadania przez 

Urz')d Gminy i Miasta; 

- zakoitczono proces negocjacji i rozliczenia na zakup dzialki w cz<;sci ul. Lesnej 

w dzielnicy Rosochacz; 

- odbylo si<; Walne Zebranie czlonk6w Zwi,)zku Gmin i Powiat6w, bylo one 

w Starachowicach, gdzie produkowane s,! samochody elektryczne. Zar6wno ll1iasto 

Cz<;stochowa jak i po wi at myszkowski j uz w przyszlym roku b<;dlj takie sall1ochody 

posiadali. Mi~dzy innymi z Pol skiego Ladu bydzie sfinansowany ci,)g pieszo-rowerowy 

do Poraja na calym odcinku i zostanlj zakupione trzy nowoczesne autobusy elektryczne. 

o czym Pan Starosta b<;dzie informowal. Na tym Walnym Zgromadzeniu Zwi')zku Gll1in 

i Powiat6w ustalono pewne cele i dzialania w ramach program6w operacyjnych, kt6re 

b<;d') tworzone i jako instytucja zarzljdzaj')ca z poziomu subregionu jestesll1Y na to 

przygotowani ; 

- na biezljco anali zowane s') tematy zwi'lzane z dzialalnosci'l Osrodka Pomocy 

Spolecznej , Pani Dyrektor GMOPS na biezljco monitoruje srodowisko. udzie lana jest 

pomoc, co jest bardzo wa:i:ne zwlaszcza w nadchodzljcym okresie zimowym; 

- byl r6wniez rozwazany temat mozliwosci rozszerzenia ukladu transportowego 0 Gll1in<; 

Wozniki , odbylo s i<;: spotkanie z przewoznikiem. Ustalono, Ze z koticem roku wraz 

z Gminlj Wozniki zlozymy wniosek do Urz<;du Wojew6dzkiego 0 wsp61nlj lini <; - od 

Koziegl6w do Tarnowskich G6r; 

- zakoitczono prace projektowe dotycZljce budowy zlobka i ma nadziej<;, ze do koitca roku 

poznamy wszystkie potrzeby w zakresie projektowania w kontekscie zlozonego wniosku 

do kolejnej edycji Polskiego Ladu. Tuz po zlozeniu wniosku 0 pozwolenie na budow<; 

zlobka, budynek po Gminnej Sp6ldzielni , planowany na Centrum Uslug Wsp6lnych. 

b<;dzie wymagal opracowania dokumentacji projektowej tak, bysll1Y mogli wsp61nie 

zlozyc wniosek 0 dofinansowanie; 



II 

wraz Z Panelll Leonardem Jagod,! byli w Krakowie , gdzie w Akadelllii Sztuk Piyk nyeh 

i w Archiwulll ArchidiecezjalnYIll zapoznali siy z dokumentami i przedstawili 

oczekiwania w zakresie konserwacji obiektow sakralnych na terenie Gminy i Miasta 

Kozieglowy, a w szczegolnosci rzezb w kosciele parafialnym w Kozieglowach. Ponadto 

dokonano wstypnej kwerendy dokumentow zrodlowych dotycz'!cych Kozieglow; 

- wizytowano budynek po bylej szkole w Markowicach. w najbli zszym czasie postaramy 

siy dokonac kwerendy tego budynku. Z jednej strony Rada Solecka oczekuje pewnej 

przestrzeni publicznej . a z drugiej strony jest wspomniane wsparcie dla osob 

samotnych; 

Gmina i Miasto Kozieglowy me zapomina 0 tzw Laboratoriach Przyszlosci , Pani 

Dyrektor Katarzyna Zychowicz dokonuje analizy mozliwosci pozyskania srodkow 

finansowych dla kazdej ze szkol i te srodki byd,! doslypne; 

- wraz Z Wojewod,! SI,!skim, delegacj,! z Urzydu Marsza lkowskiego oraz Panem Starost'! 

odwiedzili groby naszych kombatantow oraz groby wpisane w rejestr pamiyci narodowej ; 

- na wspolnym posiedzeniu Komisji Rady GiM projektanci przedstawili stralegiy rozwoju 

dla Gminy i Miasta Kozieglowy. Ma nadziejy, ze trwaj,!ce jeszcze konsultacje spoleczne 

byd,! elementem aktywnosci mieszkancow co do tego dokumentu; 

- na terenie Gminy i Miasla Kozieglowy prowadzone s,! praee badawcze dOlycz'!ce wod 

glybinowych przez kilka podmiotow i jest kwestia wspolpracy z salllorZ<ldem Gminy 

i Miasta dotycz'!ca zmian miejscowych planow zagospodarowania przeslrzennego; 

nawi,!zuj'lc do prac nad przyszlorocznym budzetem wyrazil nadziejy, ze po dniu 

dzisiejszym, po przeprowadzonych dyskusjach uda nam siy przedstawic samorzl)dowi 

Gminy i Miasta spojny, logiczny budzet. Przedstawiona informacja 0 slanie reali zacj i 

zadan oswiatowych doskonale pokazuje potencjal i zaangazowanie, ale i uwarunkowania 

samorz'!du Gminy i Miasta i jednostek podleglych. Mozemy lemat przedyskulowac, 

nalomiaSI srednia uczniow na etat nauczycielski wynosi 9 uczniow, co jest 

niewystarczaj,!ce co do subwencji oswialowej, ktora przychodzi na ucznia w konlekscie 

realizacji zadan poprzez poszczegolne szkoly. Ma nadziejy, ze dzisiejsza korekta. ktora 

dokonywana bydzie przez szkoly , bydzie lakim elementem wyjsciowym - gdzie, jak. 

dlaczego. Musimy, albo jestesmy zdeterminowani na takie a nie inne przekazywanie 

srodkow finansowych. Ma tylko pros by 0 wzaJemn,! konsekwencjy, ale 

i odpowiedzialnosc. Tworzenie kolejnych oddzialow dodatkowych, czy to w szkole, czy 

w przedszkolu to s,! dodatkowe srodki. ktore pochodz,! z budzetu Gminy i Miasta 

Kozieglowy. Bardzo ochoczo dzielilismy kl asy, tworzymy oddzialy przedszkolne . 

ProsiL by przeSledzi6 liczby dzieci w oddzialach przedszkolnych , i mysli ze Komisja 

Rozwoju Spolecznego to uczyni . Mozliwe, ze jest to rzeczywi se ie kierunek. 

aby skonsolidowac i zl'!czyc dzieci z tyeh oddzialow w oddzialy z placowkami . ktore 

zapewniaj,! opieky od 7,00 do 17.00. Co do innyeh wydatkow i pochodnyeh bydziemy 

wspolnie dokonywac analizy i ewentualnie jest w stanie wskazac kierunki jak zmniejszyc 

lub urealnic finansowanie budzetu GM Kozieglowy w kontekscie istniej,!cyeh placowek; 

- w zwi,!zku z tym, ze pojawia siy czwarta fala epidemii , ilosc zakazen jest coraz wiyksza, 

rowniez w statystyee zgonow. Na terenie GiM Kozieglowy klasy, w ktorych stwierdzono 

dodatnie wyniki wsrod uczniow. tj. w szkole w Pil\czycach i Myslowie s,! na 

kwarantannie; 
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Gmina i Miasto Kozieglowy z Polskiego Ladu otrzymala srodki , co jest opublikowane, 

na budow~ kanalizacji sanitamej, kt6ra b~dzie si~ odbywala na terenie dw6ch 

miejscowosci tj. Kozieglowy i Koziegl6wki. W Kozieglowach b~dziel11Y budowali 

przepol11powniy sciek6w w okolicy skrzyzowania z ul. Zareckq, natomiast b~dzie caly 

ciqg sieci kanalizacyjnej w kierunku Koziegl6wek. Rozpoczynamy niezwlocznie 

po otrzYl11aniu stosownej umowy na dofinansowanie. Na drugim miejscu wskazalismy 

zlobck i liczymy na to, ole w kolejnej edycji zlobek przesuilie siC; na miejsce pierwsze 

i uzyskamy dotinansowanie. Dofinansowanie do kanalizacji jest 95%, a do zlobka 90%. 

Sq to bardzo duze kwoty, z czego siy bardzo cieszymy. 

Ad. pkt 14 

Przewodnicz,!ca Rady Pani Joanna przedstawila informacj~ 0 dzialaniach 

podejmowanych w okresie l11iydzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 30 wrzesnia 2021 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzqdku obrad biezqcej 

zwolanie wsp61nego posiedzenia Komisj i 

praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady GiM wplynyly pisl11a: 

- pismo skarz'!cego odnosz!)ce si~ do uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na poprzedniej 

sesji, a dotyczqcej inwestycji naruszajqcych tereny zielone; 

- pIsmo mieszkanc6w Wylqg6w 0 nadanie nazwy uliey. Pismo zostalo przekazane Panu 

Burmistrzowi, celem rozpatrzenia zgodnie z procedurq zwiqzan'l z nadawaniem nazw ulic ; 

- wnioski i ustalenia podjyte na posiedzeniu Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej w dniu 

19 pazdziernika br. 

Ad. pkt 15 

Pani Przewodnicz'lca Rady zapytala ezy radni b~d'l skladali pisemne interpelacje. 

Radny Pan Michal Kubalski poinformowal, ze w dniu dzisiejszym w biurze podawczym oraz na 

rtrce Pani Przewodnicz'!cej zlozy l pisemnq interpelacjc; w sprawie, 0 kt6rej rozmawiano juz 

wielokrotnie odnosnie poprawy sytuacj i po stronie podatku. Jest to 

powolania k0l116rki majqcej na celu weryfikacjy poprawnosci 

podatkowych. Prosil Pana Burmistrza 0 odniesienie siy do interpelacji. 

interpelacja 

skladanych 

w sprawle 

deklaracji 
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Ad. pk! 16 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

Radny Pan Leonard Jagoda zglosil wniosek w sprawie targowiska gminnego. Wnosil, 

by stopniowo, w jakims stabilnym procesie zmienic dzien targowy z poniedzialku 

na piljtek. Mozna by bylo przeprowadzic taklj analizer czy ankieter wsr6d 

za interesowanych , by mieli mozliwosc wypowiedzenia sier . Taka zilliana moglaby 

nastljpic z okresem przejsciowym, np. by byly dwa dni targowiska : w poniedzialek 

i w pilj tek w pewnym okresie, moze za tlj salll lj oplatlj. Jest to wniosek srodowiska , kt6re 

rokuje, ze byloby to bardzo dobre przejscie; 

- Radny Pan Antoni Bielecki prosil 0 informacjy w sprawie budowy obwodnicy Koziegl6w 

- czy cos dzieje sier w tym temacie, bo Marszalek Wojew6dztwa obiecuje srodki , a nie 

wiemy na jakim etapie jest realizacja ; 

Radna Pani Monika Skrobarczyk podzierkowala Radzie i Panu Burillistrzowi 

za wyrazenie zgody na zakup samochodu bojowego dlajednostki OSP w Koziegl6wkach 

i dofinansowanie. Sallloch6d juz jest w jednostce; 

Radna Pani Jadwiga Balinska zlozyla ponowny wniosek, by Pan Burmi strz zwr6cil siy 
do Urzerdu Marszalkowskiego z prosblj 0 wylljczenie odcinka drogi 789 od ronda 

w Woznikach do skrzyzowania w Kozieglowach, celem dokonania calkowitego reillontu 

z wykorzystaniem projektu juz istniej,!cego, kt6ry byl opracowywany jakis czas temu. 

a kt6ry ze wzglerd6w srodowiskowych zostal przez niekt6re osoby zatrzymany. Bardzo 

prosila 0 zlozenie tego wniosku z odpowiednilj argumentacjlj, poniewaz procedury , 

o czym wczesniej m6wila, berd!) wskazywaly na to, ze potrwa to jakis okres czasu i przez 

ten okres czasu nie berdziemy mieli juz drogi. Na pewno od g6rki, czyli od zakrertu 

mierdzy Kozieglowallli , a Gniazdowem. poniewaz tam utworzy ly sier tak wielkie koleiny. 

ze juz w tej chwili stanowi!) wielkie zagrozenie dla bezpieczenstwa. Ponawia wierc 

wniosek, by Pan Burmistrz wysqpil 0 wyl!)czenie tego odcinka z prosblj 0 wykonanie 

remontu; 

- Radny Pan Andrzej Sz6stak wnosil, by do wniosku do Urzo;:du Marszalkowskiego 

o remont drogi 789 dol!)czyc r6wniez odcinek drogi od oczyszczalni w Kozieglowach 

do Lgoty Nadwarcia, bo sy tuacjajest podobna; 

Radny Pan Wojciech Chrapek poinformowaL ze juz polowa mieszkanc6w ul. Akacjowej 

w Lgocie Nadwarciu zglosila zamiar podlljczenia sier do budowanej kanali zacji , 

a z wiadomych przyczyn, czyli kolizji tych sieci w Oczku i trudnych warunk6w 

gruntowych, na pewno nastljpi opMnienie. Mieszkancy pytajl) czy jest jakis realny termin 

przewidywany przez Wykonawcy kiedy nastljpi zakonczenie budowy tego odcinka. 

Ponadto , w slad za pismami Pan a Soltysa z Postypu i Pani Soltys z Lgoty Nadwarcia, 

prosil 0 mozliwie szybkie zamontowanie nowych przystank6w w pasie drogowym drogi 

789. Pisma w tej sprawie zostaly zlozone w miesiljcu wrzesniu i pazdzierniku bie:i:ljcego 

roku; 

Radny Pan Michal Kubalski poinformowal , ze przed sesjlj rozmawiano na temat 

przebudowy drogi 789 na odcinku miydzy mostami w Kozieglowach. Prosil Pana 

Burmistrza zeby wystljpil i poinformowal na jakim etapie jest obecnie projekt i w naszym 

interesie jest, aby zabezpieczyc w tym projekcie ciljg kanalizacyjny wraz z przylljczami 
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do nieruchomosci , bo sam kanal technologiczny nie da nam mozliwosci technicznych 

podpi~cia pozniej nieruchomosci , wi~c w naszym interesie jest zabezpieczye to. 

Nast~pnie nawi~za l do informacji 0 dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. gdzie Pan 

Burmistrz mowil 0 pewnym podmiocie zainteresowanym wykorzystaniem obiektu boiska 

sportowego w Gniazdowie, a jakis czas temu Pan Burmistrz mowil, ze zwlaszcza 

po zamontowaniu oswietlenia ten obiekt jest intensywnie eksploatowany; 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze nie chodzi tutaj 0 boisko spurtuwe; 

Radny Pan Michal Kubalski prosil 0 rozwini~cie tematu - jaki to podmiot i jakie uslugi 

turystyczne mialyby tam bye swiadczone. 

W zwi~zku z tym. i:e padla ciekawa propozycja odnosnie urz~dzenia Centrum Integracj i 

Spolecznej w pustostanie po bylej szkole w Rosochaczu prosil 0 przedstawienie 
informacji w jakim to jest stanie; 

Pan Bunni strz udzielil wyjasnien i przedstawil odpowiedzi na zgloszone zapytania: 

- odnosnie interpelacji zloi:onej przez Radnego Pana Michala Kubalskiego dotyc~cej 

weryfikacji podatnikow wyjasnil , ze w dzisiejszych strukturach Gminy i Miasta 

Kozieglowy me ma jednostki czy komorki. ktora zajmowalaby si~ tak ~ kontrol ~ 

zewn~trzn~. 

Pani Przewodniczqca Rady podkreslila, i:e w interpelacji chodzi 0 powolanie nowe] 

jednostki. 

Kontynuuj~c wyjasnienia Pan Burmistrz poinformowal. i:e jest po rozmowie z Pani~ 

Skarbnik, dokonywana jest analiza potrzeb i moi:liwosci Gminy i Miasta w tym zak resie . 

Na pewno trzeba zatrudnie 2 pracownikow, ktorzy odpowiednio wyposai:eni w wiedzc; 

merytoryczn~, ale i rowniei: praktyczn~ , b~d~ w ramach kontroli wewnytrznej zajmowali 

siC; weryfikacj~ podatnikow. JesteSmy na etapie pewnych analiz w zakresie potrzeb z tym 

zwi ~zanych . Na dzien dzisiejszy wymiar podatkow i egzekucja podatkow majq 

w zakresach obowi~zkow to, 0 czym mowi Ordynacja podatkowa, czy li nie tylko 

formalnq, ale i merytoryczn,! weryfikacjc; kazdej deklaracji podatkowej. To pracownicy 

na biei:qco wykonuj~. Natomiast wykonuj~ w wiC;kszosci na podstawie sk ladanych 
deklaracji i oswiadczetl. W kilkunastu interwencjach byly te dzialania na miej scu, 

1I podatnika. Jei:eli mielibysmy tworzye kontrolc; wewnc;trzn~ , trzeba siy tei: zastanowie 

i uwaza, ze powinnismy wszystkie podmioty, ktore Sq w rejestrze podatnikow od osob 
fi zycznych poddae takiej weryfikacj i; 

- odnosnie propozycji zmiany dni na targowisku z poniedzialku na piqtek wyjasnil, ze nie 
s~ mll znane przeslanki , by takiej zmiany dokonywae. Targowisko jest otwarte przez caly 

tydzien i jezeli tylko podmioty czy osoby fi zyczne zechc~ uruchomie dodatkowy dzien 

targowy. my moi:emy bye tylko zadowoleni i zaakceptowae tema!. Zwyczajowo, 

od dzies i~tek lat w Kozieglowach dniem targowym byl poniedzialek, nie bylo zwyczaj u. 

by byl w pi~tek. Jei:e li jednak jest takie zapotrzebowanie, to poprzez Pana Dyrektora 

Zespolll Uslug Komunalnych, ktory jest zarz~dcq targowiska, mozemy tak" informacjy 

wsrod sprzedajqcych rozeslae. Natomiast wiemy, ze handluj"cy na targowisku to te same 

osoby, kt6re przemieszczaj" siC; na inne targowiska na terenie powiatu czy regionll. 

Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak poinformowal, ze bc;dzie przygotowana ankieta w tej 
sprawte. 
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Pan Burmistrz doda! , ze nie ma z.adnych przeciwwskazat\ . by targowisko by!o czynne 

rowniez winne dni, nie tylko w poniedzia!ki. Wczesniej podejmowano tez proby 

w kierunku urz<)dzenia tam sprzedazy hurtowej naszych produktow, szczegolnie tych 

oko!oswi<)tecznych , ale zainteresowania wsrod naszych producentow nie by!o; 

w kwestii zapytania dotycz<)cego obwodnicy wyjasnil. ze po raz trzeci lub czwarty 

zwrocimy siy do Pana Marsza!ka z pismem z rozpisaniem naszego wniosku. jezeli chodzi 

o obwodnicy. Z wiedzy jak<) posiada od Dyrektora Zarz<)du Drog Wojewodzkich 

wynika, ze na rok przysz!y w Wieloletniej Prognozie Finansowej wpisana jest 

obwodnica z kwot<) 12 min z!; 

odnosnie zakupu nowego samochodu bojowego dla jednostki OSP w Kozieg!owkach 

wyrazi! nadziejy, ze takie oficjalne wprowadzenie jednostki w podzia! bojowy nast<)pi 

i podczas uroczystosci jednostka samochod zaprezentuje; 

odnosnie drogi 789 wyjasni!, ze pisma i wnioski, ktore kierowalismy do Urzydu 

Marsza!kowskiego rozbija!y siy 0 brak akceptacji i zgody decyzji srodowiskowej , ktora 

zosta!a skutecznie uwzglydniona w odwo!aniach administracyjno-s<)dowych. Niemniej 

jednak dzielenie odcinka jest zasadne i mozliwe. Zwrocimy siy po raz kolejny 

do Zarz1)du Drog Wojewodzkich 0 takie umiej scowienie remontu w srodkach 

finansowych. Te remonty odbywaj<) siy na biez<)co , szczegolnie po stronie wschodniej, 

w ramach remontow i utrzymania istniej<)cego pasa drogowego. Natomiast w kwestii 

odcinka drogi w Kozieg!owach , 0 ktorym wspomnia! Pan Radny Kubalski , obecnie jest 

przygotowywany projekt. ale tylko i wy!<)cznie modernizacji . zadnej budowy drogi - od 

starej ul. Warszawskiej az po ul. Zareck<). lezeli nam ZarZ<)d Drog Wojewodzkich wpusci 

obszar drogi, na pewno ten kolektor winien bye umiejscowiony. My w projektowaniu 

ul. Warszawskiej taki kolektor juz przewidujemy na calym odcinku ul. Warszawskiej . 

Odnosnie terminow zwrocimy siy z pismem. Co do drogi w obrybie Kozieg!ow . 

odnosnie terminow zwrocimy siy na pismie i ma nadziejy . ze Marsza!ek i Zarz<)d Drog 

Wojewodzkich potwierdz!j to, ze prace s<) w trakcie; 

Pan Burmistrz wyjasni! , ze odnosnie terenu w Gniazdowie chodzi 0 turystyky motorow<)

zainteresowani z D<)browy Gorniczej , chc<) siy spotykac raz w miesi<)cu lub co drugi 

miesi<)c, poza obiektem sportowym ; 

- jezeli chodzi 0 Centrum lntegracji Spo!ecznej Pan Burmislrz wyjasni!, ze na stronie 

internetowej Urzydu Wojewodzkiego nie ma jeszcze tenninow dotycz<)cych naborow 

na centra integracji spo!ecznej. Ustalono z podmiotem, ktory ma tu przyjsc, ze bydziemy 

aplikowae 0 powo!anie nowej jednostki i ma nadziejy, ze w miesi<)cu listopadzie takie 

informacje si" ukazl) , a rozstrzygnic;cie nasl'lpi na pewno do kotlca czerwca przyszlego 

roku; 

Pan Micha! Kubalski poinformowa!, ze chcia! doprecyzowac wypowiedz Pana 

Burmistrza dotycz<)C<) projektowanej kanalizacji na ul. Warszawskiej - na tym 

modernizowanym odcinku drogi 789 czy mamy jakis wp!yw, czy b"dzie to 

uwzglydnione. lest to strategiczna nitka , ktora umozliwia wyjscie i skanalizowanie 

Kozieg!ow; 
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- Pan Burmistrz wyjasnil. i.e gdybysmy siC; wezytali w budzet 2021 roku i projekt budzetu, 

ktory bc;dziemy skladae, na pewno jest w granieaeh 160 tys. - 180 tys. zl aktywnej kwoty 

umowy z wykonawe~ na zaprojektowanie cal ego wspomnianego odeinka od ul. Zareekiej 

kOl1cZYWSZY na tzw. luku na gorce; 

- Pan Michal Kubalski - rozllmie, ze mamy dwa projekty - jeden na kanalizacjc;, drugi 

rownolegle robiony na modernizacjc; odcinka 789, ezy te projekty wzajemnie siC; spinaj~, 

chodzi 0 czasookres realizaej i lyeh przedsiywzi'fc; 

Pan Blirmistrz wyjasnil, ze brak zgody, pozwolenia i wejseia w teren w drogc; 

wojewodzk~ determinuje zamknic;cie projektll jezeli chodzi 0 kanal izacjy sanitarn~. 

Na dzien dzisiejszy Zarz~d Drog Wojewodzkich nie zezwolil na wejscie w drogy 
wojewodzk~; 

- Pan Michal Klibalski zapytal ezy mozemy ewentualnie ponowie wniosek 0 tak~ zgody 

w przypadku modernizacji tego konkretnego odcinka, poniewaz okolicznosci siy 

zmienily; 

- Pan Burmistrz wyjasnil , ze tak~ zgod<; dostalismy na ul. Zareek~ i czyse ulicy 

Swi<;tokrzyskiej w trakcie projektowania prac dotycz~cych przeblldowy wspomnianego 

odeinka. Na dzien dzisiejszy nie rna zgody na Rynek i ul. Wozniekqjezeli ehodzi 0 drogy 

789, gdyz nie przewiduj~ gruntownej przeblldowy tej drogi; 

Pani Przewodnicz~ca Rady podkreslila , ze to jest poklosie wczesniejszej blokady; 

- Pan BlIm1istrz wyjasnil, ze mozna nie wykorzystywae ul. Wozniekiej do prowadzenia 

kolektora, ktory by zbieral scieki z tejze ulicy; 

- Pan Michal Kubalski nadmienil. ze pytal 0 odcinek ul. Zareekiej , zebysmy spi<;li jedne 

prace z drugimi , bysmy siy nie oblldzili za pozno; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze Polski Lad pozwolil nam na stworzenie .,serea'·, ktore bydzie 

pompowalo scieki ze zbiegll ul. Zareckiej, zarowno z Kozieglow jak i z Kozieglowek. 

Z uwagi na to, ze mamy pozwolenie na Kozieglowki , z czego siy bardzo cieszy. 

bo mamy nadziej<;, ze rowniez ci~g, ktory jest projektowany, b<;dzie w duzym stopniu 

wykorzystywal jako podloze polozony kolektor ezy kanalizacjy sciekow~ pod przyszlq 

infrastruktury dla tego terenu - 1I1. Koscielna, Rynek, Warpie; 

- Pani Przewodniezqca Rady zapytala czy zgadzamy siy na zaproponowane wykorzystanie 

obiektu sportowego w Gniazdowie; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze nie b<;dzie to uci~zliwe, bo bydq tam organizowane niewielkie 

imprezy, nie b<;d~ to imprezy masowe. 

Ad. pkt 17 

Wobee wyezerpania por~dku obrad Przewodniez~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 

zamknc;la obrady trzydziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzic;kuj~e radnym oraz 

zaproszonym goseiom za przybyeie i udzial w sesji. 

Na tym obrady trzydziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy zakonezono. 

"~lItl!! . 
GmlllY I 


